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Styrelsen har kommit igång efter jul och nyårshelger. Nuvarande läge är som bekant bedrövligt skick i
klubbhusets restaurang kök golv samt vid närmare inspektion även servering och klubblokal. 

Styrelsen beslutar att om vi ändå har golvläggare på plats tar vi och åtgärdar dessa golvytor samtidigt.
Arbetet innefattar till viss del elektriska samt kakelsättning inom köket. 

 
Klubben kommer genom egen arbetskraft måla väggar och byta viss belysningsarmatur. Styrelsen är

medveten om att vi borde kanske ta ett betydligt större grepp men tyvärr räcker inte vår kassa så långt. 
Jag tror ändå att det kommer upplevas som ett lyft i restaurangen inför säsong 2022.

 
Vad avser banan kommer vi under 2022 att fortsätta med underhåll och renovera bunkar, diket på hål 5

kommer att fyllas igen och vi anlägger ett nytt dike vid sidan om spelfältet. 
Nya toalett monteras på plats enligt tidigare meddelat. Styrelsen är medveten om ytterligare en toalett

vid hål 15 är efterfrågad men vår kassa räcker inte så vi får ta denna till nästa verksamhetsår.
 

Eftersom klubben investerar framåt för att öka helhetsupplevelsen samt generella kostnadsökningar
kommer vi att föreslå något höjda medlemsavgifter samt vi kommer att justera upp green fee för

besökande gäster. 
Styrelsen hoppas att höjda medlemsavgifter kan accepteras då helhetsintrycket för besök och spel ökar

inom 2022.
 

Snart är det årsstämma Carlskrona GK och jag hoppas att många deltar och att vi kan besluta om
inriktning för 2022.

 
 
 

Med vänlig hälsning / Ordförande Johan Braun med styrelse 
 
 
 
 
 
 


